
PRoroKÓ¿ Nn xxltr / 04

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 26 sierpnia 2004 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie'

Ad.  l .
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie 1005 otwarla obrad-v

XXIII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejówie. Obrady rozpoczQto przy obecnoÉci na sali obrad

20 radnych na stan 2i radnych, co stanowi95,24oA og(>lu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila

quorurn prawomocne do podejmowania uchwal.
przewodniczqcaliady-powitala przybylych na sesjp: Prezesa Kola Nr 1 w Jpdrzejowie

ZK R.p. i BWp pana Aleksandra Lato, Burmisfrza Leszka Kapcig, Wice burmistrza Janusza

wozniaka, radnych, naczelników wydzialów urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek

organizacyjnych gminy, oraz wszystkich ptzybylych na obrady'

Przewodni 
""q"u 

Rady zglosila kandydaturp radnej Janiny Szreniawa na sekretarza

obrad.
Radna Janina Szreniawa nie wyrazila zgody.
przewodnicz4ca Rady zglosilá kandydaturg radnego Stanislawa Baranskiego na sekretarza

obrad.
Radny Baranski wyrazil zgodq.
Sekretarzem obrad j ednogloSni e wybrano radnego Stanislawa Baranskiego'

A d . 2 .
Przewodnicz4ca Rady poinlormow ata, 2e na sesji w dniu 24 czerwca obecni byli

wszyscy radni. natomiast w ániu 2lipca nieobecny byt radny Ryszard Dzwonek

NieobecnoSó zostala usprawiedl iwiona.

A d . 3 .
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska zglosila autopoprawkq

do porz4dku obrad polegaj4ca na zmianie tytutu uchwal w punktach.

/ 24... Zamiast ..Uchwala w spiawie zaopiniowania projektu Rady Powiatu

Jgdrzejowskiego w sprawie ograniczenia udzielanych Éwiadczen zdtowotnych przez

Zespoi Opieli Zdiowotnej w Jgdrzejowie"" bpdzie. ,,Uchwala w sprawie

zaopiniowania projektu uchwaly Rady Powiatu Jqdrzeiowskiego w sprar'vie

ograniczenia dzialalnoéci Zespolu Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie poprzez

lifwidacjp Oddzialu Ginekologiczno-Polo2niczego i Oddzialu Noworodkowego oraz

Bloku OperacYjnego Nr 2".
/ 25.'. Zamiasi'. ,,Úchwala w sprawie upowaznienia Burmistrza do zawarcta

porozumienia komunalnego z gminami: Sgdziszów, Slupia Jgdrzejowska

i Wodzislaw" bgdzie: ,.Uchivala o u'ipótdzialaniu z gminami Sqdziszów, Wodzislarv

islupia Jgdrzejowska w sprawie rea\zaci\ wspólnych inwestycji Komunalnych

wspólfi nansowanych z Funduszu ..Spójnoici"'
/ 23... Zamiast: ,,Uóhwala w spraw\e przyjgcia do realizacji Projektu e - éwiptokrzyskie

- elektronic zny ]Jrz4d", bgdzie: ,,uchwala w sprawie wyra2enia zgody na realtzacjg

projektu ,,g-SWIETOKRZYSKIE" w ramach Zintegrowanego Programu

Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata2004-2006" '
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Radna Ewa ptasznik wnioskuje o przeniesienie punktu l4 w miejsce punktu 8, a pozostale

punkty otrzymuj q kolej nq numeracj g.

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednoglo3nie przyjgla poprawkp zgloszon4 przez radn4Ewp

Ptasznik

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjpla potz4dek obrad z autopoprawkami

zglo szony m i pr zez Przewodn i cz4cq Rady Mi ej skiej .

Porz4dek obrad:
cz4sc r.

i. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

Z. Usprawiedliwienie nieobecnosci radnych na sesji w dniu 24 czerwca i w dnir-r 2 lipca

2004 r.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolów zpoprzednich sesji.
5. Zapytaniai interpelacje radnych
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami'

7. Sprawozdanie z wykónania uchwal Rady podjptych na poprzedniej sesji.

8. Uchwala * ,p.u-i. nadania nazwy ..Kacpra Niemirskiego" ulicy polozonej w obrqbie

05 miasta Jgdrzejowa, oznaczonej w ewidencji gruntór'v jako dzialka nr 588'

g. Omówienie'*ynit O* kontroli Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie,

przeprowad zonel przez Komisj p Rewizyj n4'

1 0. Przyjpcie wniosków pokontrolnych.
I 1. Uchwala w spra*iá stanowiia dotyczEcego przeniesienia siedziby Regionalnej

Dyrekcji Lasów Paústwowych z Radomia do Kielc'

12. Uchwala w sprawie zaci4,enipcia kredyu na sfinansowanie w-ydatków

nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy

13. Uchwalu * rp.u*ie *y.arenia zgody na kontynuacjp w 2005 roku inwestycji pn'

..Budowa II eiapu chodnika w ci4gu drogi krajowej nr 78 na odcinku w km 199+232

do km 199+695,05 str. Lewa w miejscowoÉci Piaski" '

14. Uchwala w sprawie: okreélenia zasad i trybu udzielania pomocy w dozyw-ianiu

uczniów szkól podstawowych i gimnazjum

I 5. Uchwala w sprawie pozbawienia drogi gminnej kategorii drogi publiczyej

16. Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoéci na wlasnoéó Gminy Jqdrzejów'

17. Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoéci na wlasnoéó Gminy Jqdrzejów

18. Uchwalu * ,p.u*ie pizeznaczenia do sprzedazy w drodze przetargu publicznego

nieruchomo3ci komunalnej, zabudowanej, oznaczonel w rejestrach ewidencji gruntów

obr 04 miasta Jgdrzejowa jako dziatka nr 251 l1 '

19. Uchwala * spra*ie *ytazenia zgody na wydzierzawienie nieruchomoSci komunalnej

na okres dluzszY ntLtrzY laIa.
20. Uchwala * spáwie usialenia szczególowych zasad utrzymatria czystoéci i porz4dku

na terenie gminY Jgdrzejów.
21. Uchwalu *: rprá*iá uchwalenia ,,Planu gospodarki odpadami dla Gminy Jqdrzejów".

22.IJchwala w sprawie zmian w budzecie miasta igminy na 2004 rok.

23. Uchwala w spra*ie wyrazenia zgody narealizacjp projektu ,.E-SWIETOKRZYSKIE"
w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata

2004-2006
24.IJchwala w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly Rady Powiatu Jqdrzejowskiego

w sprawie ogranicrenia dzialalnoéci Zespolu Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie
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poprzez likwidacjg oddzialu Ginekologi czno-Polo2niczego i oddziaiu

Noworodkowego oraz Bloku Operacyjnego Nr 2'

25. Uchwala o ws[óldzialaniu z gminami Sqdziszów, Wodzislaw i Slupia Jqdrzejowska

wsprawie realizacii wspólnych inwestycji Komunalnych wspólfinansowanych

z Funduszu,,SPójnoÉci".
26. Odpowiedzi na interPelacje.
27. Sprawy rozne.
28. Zamknigcie obrad.

CZF,SE II WYJAZDOWA.
1. Ocena przygotowania placówek oSwiatowych do rozpoczqcia nowego roku szkolnego'

Z. Zapotnanie sig z realizacj4 inwestycji na terenie miasta i gminy.

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolów z poprzednich sesji'

Protokoly z poprzednich sesji zoslaly przyjgte'

Ad. s.
1 . Radna Maria Baraúska p1.ta jakie sq oszczgdnosci w budzecie wynikajqce z pol4czenia

Szkoly Podstawowq nr 4 i Gimnazjum nr 2 w Zespól Szkól.

2. Radna Maria Baranska pyta, jaka jest przyczyna opólnienia w pracach przv budowie

boisk przy ZesPole SzkóI.
3. Radny Pawel Smor4g pyta, kiedy zostanie rozpoczQla budowa chodnika

w Skroniowie.
4. Radna Ewa ptasznik poinformowala, iz na pocz4tku sierpnia teren dla handluj4cych

polozony przy ul. Kojcielnej i 3-Maja byl nie posprz4tany i zasmiecony Mimo to

irandluj4cy Uytl st rupulatnie tozliczani z oplat, przeciw czemu protestowali' Radna

pyta kio j.ri oApo*iedzialny za sprzEtanié tego,placu i czy w takiej s1'tuacji nie

nát"ZutoUy byó bardziej elastycznym przy pobieraniu oplat.

5. Radna Janina Szreniawa -w ó¿nlósi"ni, do notatki w Gazecie Jgdrzejowskiej

odnoénie targowicy. gdzie kierownik Jezewski wypowiedzial siQ' mówiqc

o zloríliwoSci mieszkaúców- powiedziala, iz wie, ze kierownik sprz4ta, moze nie

sprzqtaó - wazne zebY bYlo czYsto.
6. Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego szalet na targowicy otwarty jest tylko

w czwartki. Handluj4cy pttyjetdZajq jiZ w érody i oplaty pobiera sip od nich od

Srody.
7. Radna Janina Szreniaw-a zwrócilauwagg, ze na targowicy samochody parkuj4 na pasie

zieleni, niemalze na ogrodzeniach.
8. Radna Janina Szreniáwa przypomnia\a. 2e prosila o jednq lampg na ul Jasionka

i poinformowala,2e dostala odpowiedZ, iz nie bgdzie sig ustawiaó lamp pod prywatny

dom. Radn auwala.2ekaady ma prawo mieó kolo siebie o$wietlenie'
g. Radna Janina Szreniawa poinfbimowa\a, 2e mieszkancy zwracaj4 sip z pytaniern,

dlaczego czas wypowiedzi na sesji maj4 ograniczony do trzech minul

10. Radna Janina irreniawa prosi o *ycigóie drzewa w- Caritasie. Trzeba to zrobió

natychmiast aby nikomu nie stala si9 krzywda'

11. Radna Janina Szreniawa - zwracaj4c sig do Komisji Porz4dku - poprosila' aby

przewodnic zqcy zajfi siq targowi cq.
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12. Radny Adam Wójcik wnioskuje, aby zwrócic sig do zarz4dcy kolejki w4skotorowej

w sprawie uporrqdko*ania odcinka do budowy obwodnicy. Tory na tym odcinku

s4 zaroSnigte i zaémiecone.
t:. nadny Kazimierz Michalski zapyfal radn4 Janinq Szreniawa, w jakim kontekScie

Komisja ma sig zi14ó targowic4 i przypomni al. 2e za targow-icp odpowiedzialny jest

Zalú,ad Remontowo-Budówlany w zwi4zku z czym nalezy to potfaktowaó jako

wniosek do Burmistrza.
Radna Janina Szreniawa poprosila o udzielenie odpowiedzi na piÉmie'

4 d . 6 .
Radny Stanistaw Baranski -w zwi4zku z ogloszeniem przetargu na.budynek socjalny-

pyta. czy nie lepiej byloby zaj4ó sig remontem pustostanow znajduj4cych siq na terenie gminy

i-pr.ekazaó je osobtm po wyrokach. W obrgbie Jpdrzejowa jest du2o.takich mieszkaú'

Wybudowaniem bloku nió pomozemy najubozsazym, bo nie bpdzie ich staó na oplaty' Radny

Baranski wnioskuje, aby zastanowiÓ sig nad adaptacjq zlikwidowanych szkót i rozdania ich

mieszkaúco m wfaz z dzialkami pod ogródki dzialkowe. Fakt, iz byto to zaplanowane

w budzecie nie stanowi problenlu, poniewaz zmiany w budzecie s4 dokonla /ane' Byloby

dobrze, gdyby te budynki nie staly puste i niszczaly,leczbyly zagospodarowane'

Na salg obrad przybyl radny Wojciech Bilewicz: obrady kontynuowano przy

obecnoéci na sali obrad 21 radnych na stan 2l radnych. co stanowi 100 % ogolu Rady'

Burmistrz Leszek Kapcia powiedz\al, Ze ceni sobie glos radnego' Burmistrz

poinformowal, 2e od poczqtku rolu prosi spoleczeistwo wiejskie o wyrazenie zgody

na zagospodarowanie pomiestcreú i do tej pory nie ma uchwal wiejskich w tej sprawie'

Od klkunastu lat nic sig nie dzieje na rynku mieszkaniowym. Potrzeby mieszkaniowe dotycz4

dutejliczby osób - mamy zlo2one ponad 100 podan od osób oczekuj4cvch na zalatwienie

jakichtolwiek problemów mieszkaniowych. Adaptacja 2-3 mieszkan problemu nie rozwi4ze'

iokatorzy, których wprowadzimy do bloku opuszcz4 dotychczasowe mieszkania' które

zostan4 przeznaczon. nu mieszkania socjalne. Sq osoby, które - mimo, ze dostaj4 dodatek

mieszkaniowy - nie s4 w stanie zaplació ótynt u. Jezeli Pañstwo radni moga pomóc, aby rady

soleckie podéjmowaly decyzje o wyrazeniu zgody na zagospodarowanie budynków - bardzo

proszp tó zrobi¿; *" pr"yí.iym roku zaplanujemy Srodki na adaptacjq tych pomieszczeú'

poniewaz ZBM r -tasnyih érodków nielest w stanie tego zrobió. Nie mamy jeszcze prawa

dyrpono-ania lokalami po bylej p.ryóhodni kolejowej, wigc mimo' ze s4 pieni4dze

wrezerwie nic tam nie mozemy .tobi". Burmistrz poinformowal. 2e budlet stara siq

zrealizowaó w 100 0,6, szczególnie w czpéci dotyczqcej zadan inw'estycyjnych. Wodociqg

Kopaniny-Raków jest w trakcie rozstrzygania; równoczeénie rozpatrywany jest wniosek

o dofinansowanie inwestycji. W najblizszym czasie otrzymamy informacjp na temat

rozsrrzygnipcia. Kanalitaili Piaski jest zrealizowana. Chodnik Piaski - Borki jest w trakcie

realizacy. Ulica Glowackiego trwaj4 uzgodnienia; inwestycja bedzie realizowana

- ogrunirronym zakresie, poni.*-ur przetargi wychodzq dro2ej niz planowano w budzecie:

budowa chodnika - zrealizowana; rozgalgiienie dróg - zrealizowane; wykup gruntu od

Wydrychów zostanie zrealizowane w najblizszych dniach, odszkodowanie zostalo

*'ypta"one; wykup gruntów pod chodnik w Mnichowie napotyka na trudnoSci; érodki na OSP

,ósiaty rozdysponowane; waga na wysypisku - jest na ukonczeniu - ruszy od wrzeénia;

budowa boisk przy ZS - trwaly perturbacje, plac budowy zostal przekazany; ul Duch-Imbora

- termin jest zwiqzany z rozbudow4 ul. Glowackiego; modernizacja ul' Dmowskiego'

Koscielnei. Sienkiewicia, budowa ul. Nowoprojektowanej - przetargi s4 rozstrzygnigte.
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umów nie mozna podpisaó ze wzglgdu na przekro czente zaplanowanych w budzecie srodków

- zale¡y od dzisiejszej uchwaly; budowa kanalizacji ul. Partyzantów iul. Dojazd - nie mozna

rozstrzygnqó przetargl z uwagi na budzet; kolektor C - ogloszony przetarg; budowa bloku

komunalnego - ogloszony przetarg; ul. Krasiúskiego - nie mo2na rozsfrzygnEé przetargu

z uwagi nu ¡udZ"t, dziS bgizie ,glortonu autopoprawka. budowa parkingu - ograniczenie

rakreslu i przeniesienie Srodków z tego zadania; odwodnienie terenu przy kiosku przy ul'

przypkowikiego - jest realizowan"; á.ogu do cmentarza - zrealizawane. Jezeli dzisiejsza

uchwala - spra*ie zmianw budzecie zosánie przeglosowana - do konca paídzietnika bpdzie

mozna zrealizowaó zaplanowane inwestycje w lOO o^. Remonty dróg gminnych zostaly

zrealizowane'. remonty dróg powiatowycñ majq byó zrealizowane do koúca wrzesnia'

Remonty cz4stkowe zostaly ukoiczone
Radny Stanislaw 

-Baraúski 
poinfbrmowat, 2e Burmistrz zwracal siQ do Sudotu

owyrazenie zgody na sprzedaz mleczarni, a na mieszkania Burmistrz chcial adaptowaÓ

przádszkol. -ybuáo*un. .ir czyme spolecznym przez mieszkañców. Jezeli Burmistrz zwrÓci

,ig o *yrureniá zgody na adaptacjg mleczarni - stosowna uchwala zostanie podjpta.

Wigcej uwag nie zgloszono.

Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami zostalo przyjqte.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjptych

na poprzedniej sesji.

A d . 8 .
Uwag nie z-gloszono.
naaa Uie¡st<a w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchw-alq Nr XXlll/219104 w sprawie

nadania nazwy ,,Kacpra Niemirskiego:' ulicy polozonej w obrpbie 0-5 miasta Jqdrzejowa,

oznaczonej w ewidencji gruntów jako dzialka nr 588

Uchwata Nr XXIII/219104 w zalqczeniu do protokofu'

Prezesa Kola Nr I w Jgdrzejowie zwiqzku Kombatantów R.P. i Bylych wigzniów

politycznych Pan Aleksander Lato w imieniu 2000 rzeszy kombatantów z terenu miasta,

gminy i powiatu podzipkowal radnym, pracownikom Urzqdu Miejskiego oraz wszystkim tym'

[torry przyczyniii sig do nadania nazwy ,,Kacpra Niemirskiego" ulicy polozonej na terenie

miasá 
^1gárre¡o*-a. 

Pan Lato powiedzial, ze sylwetki Kacpra Niemirskiego nie trzeba

przedstawiaó" jezeli mlodziez jest zainteresowana tQ postaciq zachpca do wizyty

nacmentarzu, gdz\e z napisu na obelisku wszystkiego moZna sip dowiedzieó. Pan Lato

poinformow al, i2 2yj4 dwie córki Kacpra Niemirskiego, z którymi jest w kontakcie

W zw-i4zku t po*yzJym prosi o odpis uChwaly, aby mógl im przeslaó. Pan Lato zaznaczyl,

ze nadanie nazwy ulicy zbiega sig z 40 rocznicqsmierci Kacpra Niemirskiego.

A d . 9 .
przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Pawel Smor4g zglosil poprawki do protokolu

nr 38/04:
', wzrost plac w ZWIK zamiast 23,9 o/o powinno byc 22,9 o"o,
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/ wniosek nr 3 winien brzmieó: .,w 2005 roku zmniejszyó ceng lmr wody i Scieków

oraz oplat statych. Srodków na funkcjonowanie za¡Jadu poszukaó poza budzetem"'

Radny Smor4g wyjaSnil. ze pierwsza poprawka wynika z-pomylki w obliczeniach' natomiast

aruga wynika z ta[tu, Ze Rada podjgla uch*alQ o stawkach na 1 rok obowiqzuj4cych do maja

2005r' 
Sottys wsi Brynica Sucha Grzegorz Kuímierz zapytal, ile wynosi érednia placa

w ZWiK oraz o ile w przyszlym roku zmniejszy siQ cena wody i icieków.

Radny Alfred'eiáfy -w zw\qzku , ártytulem w Gazecie Jqdrzejowskiej, mówi4cym,

ze woda w Jgdrzejowie jest naidro2szaw calej Polsce- prosi, aby raz na zawsze wyjaÉnic' co

jest prawdq'. czy to, co Kierownik mówil na komisjach - Ze woda w Jqdrzejowie nie jest

najdrozsza, czy to, co pisze prasa.
Kierownik Zbigniew Lato odpowiedztal, Le w analizie dla Komisji Rewizyjnej byla

obfita t;¡;;;j; S..íniu ptaca za.ok zoo: wynosila 2376 zl brutto (érednia krajowa 2467 zl

w zakladach wodociqgo*ytn¡. w 1pólroczu2004roku iredniaplacawynosi 2268 zt'

IJdzialkosztów wynagrodzen w kosztach ogólem wynosii

1999
2000
2001
2002
2003

_ 5) 9 0/"

-  51.5 0,6

- 49.9 o/o

- 44,6 0h

- 43.8 %
t  pól '  2004 - 43'0 % 

oi +*,ra i to .^,.,nnqil  ( Lkladu w 1993
Zatrudniénie na dzien dzisiejszy wynosi tyle, ile wynosilo przy pow-slantu za

roku. Ile w tym czasie ptryúytá sióci kanalizacyjnel macie paústwo poda.ne .w 
materialach'

W przelicz.ni, nu iloéó przyl4czy zafrudnienie jást mniejsze od éredniej krajow'ej' W 2003

roku opomiarowano p.u*i. i:bO'osOU, co nie zostalo uczynione w poprzednich latach Jezeli

chodzi o ceny *ody, to ostatnio ceny zostaly utrzymane na poziomie nie zmienionym JeSli

chodzi o prasQ, to lakie zwroty poáaje?. ,,anonimowy odbiorca z Borków", ,,woda ponoó

najdrozszá*'i.raju", podaje sig sensacjg, informacje s4 nierzetelne i niesprawdzone' Jeéli

chodzi o Borki, to wszystlim jest wiaáomo, ze Borki wodoci4gu nie maj4, a mieszkancy

zostali ,,uszczgÉliwieni" kanalizacj4 i ludzie, którzy majq szamba nie chc4 siq podl4czac'

Paradoksem jest, 2e po drugiej si.onie PiaskÓw- jest oczyszczalnia miejska' a tam nie ma

kanalizacji. W zwi4ziu z infórmacj4 w .,Echu Dnia" na temat przeksztalcenia.ZWiK, jakoby

dokumenty w tej sirawie zostaly tioton" do Burmistrza Kierownik Lato poinfbrmowal' 2e

zwiK bgdzie *yáa*al biuletyn infbrmacyjny, w którym b9d4 przedstawiane wszelkie

infbrmacje i wydarzenia w ZWiK . Przez 3 miesiqce byla kontrola przeprowadzona przez

audytora i okazalo sig, ze wszystko jest u' porz4dku'

Kierownik Lato przedstawil ceny wody w okolicznych gminach.

Gmina Gospodarstwa domowe Pozostali odbiorcY

Jedrzeiów ? { 5 ) 6 )

Kazimierza Wielka 2 .78 4 5 6

Piúczów ?  t 5 3,80

Busko Zdrol 2.42 r { q

Staszów ? { o 3.40
?  5 l

Sandoniierz 2 . 5 1

Opatów 2"46 4.75

Kielce 2,4'l r  s 5



Sk4d informacje.2e w Jgdrzejowie jest najdro2sza woda w kraju? Zgodnie z projektami nie

bgdzie ani jednego mieszkaúca, który nie znalazlby sig w obrpbie dzialania wodociqgu

i kanalizacji. Trzeba tylko szukaó srodków. Zgadzam sig z tym, Ze w Jqdrzejowie Scieki sa

drogie, ale w cenie 0,5 zl przeznaczone jest na remont Imflofow. Nie jest to zrobione, ale na

oczlszczalnip jest przygotowana kompleksowa dokumentacja i te pieni4dze zostaly

przeznaczone na opracowanie dokumentacji.
Radny Stanislaw Baranski powiedzial, ze kazdy radny ma prawo zaptrtac

mieszkaóców o opinig w danej sprawie. Kazdy równiez ma prawo udzielió wywiadu - nikt

mu tego nie zabroni. Wedlug pisma kierownika w Lysakowie za m' wychodzi 4.24 zl' Woda

i scieki nie s4 drogie; gdyby Pan Kierownik podniósl jeszcze 20-30 gr. - to jest jeszcze do

przejécia, natomiait optuty stale s4 bardzo wysokie. Podat Pan ile jest nie opomiarowanych,

ut" io s4 rodziny i od kazdej osoby pobiera Pan oplatq. Tu tego nie widaó. Nie wiemy

równiez, ile Pan zebral zalicznlki, a ile Pan wydai. Próbowalem dowiedzieó sig na komisji,

ale nie udaio mi sip do tego dotrzeó.
Sottys wsi Borki Pan Barylski poinformowal" 2e na Borkach byla pani - chyba

z Gazety Jqdrzejowskiej - jednak go nie zastala. Pan Barylski nie wie, skqd miala inflormacje;

uwa1a. 2e ktoi, kto podaje informacje. powinien sip przedstawió i odpowiadaó za

wypowiedziane slowa. Ñalezy wyjaénió te sprawg. Jezeli gmina robi inwestycje przv tak

duiych nakladach finansowych, powinna podl4czyó kazdego, bez wzglgdu na to czy chce, czy

nie chce, i wystawió rachunek, który mozna rozlo2yó na raty. Dawniej, jak zakladali

elektrycznoéó, to nikogo nie pytali czy chce, czy nie chce. Dzisiejsze spoleczenstwo nie

nadajé sig do prosby, tylko do rygoru. Je2eli nie bgdzie przymusu. to niewiele osób siQ

podlqczy do wódoci4gu, w Borkach prawie w kazdym domu jest woda z glpbinowej studni.

Poza tym Borki zostaly podzielone na dwie wsie: I- przy szosie - sama inteligencja i lI - za

torami, gdzie nie ma wodoci4gu anikanalizacji. Jezeli siq coS robi na wsi, to nie powinno siq

mieszkanców dzielió na lepszych i gorszych.
Kierownik ZW|K Pan lato wyjaSnil, 2e oplala stala stosowana jest tylko przy

odbiorcach ryczaltowych. Na dzieú dzisiejszy w Jpdrzejowie jest nie opomiarowanych 32

gospodarstwa, ana wsi 17; w sumie 49 gospodarstw.
Radny Ryszard Dzwonek zapytal. cz1, osoby pobieraj4ce wodg ze studni glgbinow-vch

ponosze koszty zwiqzane z odprowadzaniem écieków.
Kierownik Lato wyjaSnil, ze plac4 za écieki z ryczaku'. dodal. 2e w ptzyszloSci

producenci mleka bgdq musieli mieó zalwiadczenia, 2e korzystajq z wodoci4gu miejskiego

i ze woda spelnia okreslone warunki. Dzigki temu bpd4 mogli liczyó na dotacje.

Ad.  10.
Rewizyjnej

Jqdrzejowie.
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjpla wnioski pokontrolne Komisji

z kontroli przeprowadzonej w Zakladzte Wodoci4gów i Kanalizacji w

nast gpuj 4cq iloÉciq glosów :

Wniosek I
Komisja wnioskuje o uporzqdkowanie ofaz wlaéciwe zagospodarowanie

nragazyrlowychi gara2y na ujgciu wody w Wilanowie.
Przyj gty jednoglo5nie.

Wniosek l l .
Komisja wnioskuje o zobowi4zanie kierownika ZWiK do Sci4gnipcia naleznosci

Przyj gty j ednogloinie.

pomleszczell
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Wniosek l l l .
W 2005 roku zmniejszyó ceng lmr wody i icieków oraz opiat stalych. Srodków na

funkcjonowanie zakladu poszukaó poza budzetem.
- 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 5

Wniosek IV.
Uregulowaó sprawg Regulaminu Organizacyjnego ZWiK w trybie pilnynt.

z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siP ' 4

Ad.  I  l .
Uwag nie zgioszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powziqta uchwalq Nr Xxl1ll220l04

w sprawie stanowiska dotyczqcego przeniesienia siedziby Regionalnej Dyrekcji Lasów

Paistwowych z Radomia do Kielc.
Uchwala Nr XXIIV220|O4 w zal4czeniu do protokolu.

Ad.  12.
Radna Janina Szreniawa poprosila. aby Burmistrz wytlumaczyl tE sprawQ.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, iZ zapis w $ I uchwaly mówi iz kredlt ma byÓ

zaci4gnigty w ramach deficytu zaplanowanego i okreSlonego w uchwale budzetowej W tej

chwiú jesi rozstrzygnipty przetargnakredyt w wysokoéci 1.5 ml. Ta uchwala dotyczy drugiej

czpsci kredytu. Uchwala jest potrzebna, aby oglosiÓ przelarg. Procedurp trzeba zaczqó 1u2
teiaz, poniewaz w paídzierniku nastqpi przekazanie inwestycji i koniecznosó platnosci. Nie sq

to zadne dodatkowe kredyty. Fakt, ze dopiero teraz musimy wzi4Ó ten kredyt - dobrze

Éwiadczy.

Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecnoSci 20 radnycll jednogloénie powzigla uchwalg

Nr XXIIII?TlA4 w sprawie zaci4gnigcia kredyu na sltnansowanie wydatków

nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy

Uchwala Nr XXIIV221l04 w zalqczeniu do protokotu.

Ad.  13.
Radna Janina Szreniawa zapyfala w którym miejscu jest planowany ten chodnik i dodala,

iz naul. Piiczowskiej równiez jest potrzebny chodnik.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil i2 miejsce i odcinek, w którym ma byó potozony

chodnik, byly konsultowáne z miejscow4 spolecznoSci4 aby go polozyó tam, gdzie jest

najbardziej potrzebny. Propozycja zostala zgloszona do Generalnej Dyrekcji Dróg, jako do

inwestora. Dzisiejsza uchwala jest potrzebna w celu podpisania porozumienia.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalq Nr XXlll/222104 w spran'ie

wyra1enia zgody na kontynuacjg w 2005 roku inwestycji pn. ,,Budowa II etapu chodnika

w ciqgu drogi krajowej nr 78 na odcinku w km 199+232 do km 199+695"05 str. Lewa

w miej scowoéci Piaski".
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Uchwala Nr XXIII/222104 w zalqczeniu do protokofu.

przewodnicz4ca Rady miejskiej oglosila przerwQ trwaj4c4 od godziny 11rs do godzinv 12n5.

Ad.  14.
Uwag nie zgloszono.
Rada nliejsla w Jgdrzejowie lprzy obecnosci 20 radnych/ jednogloÉnie powzigla uchwalg

Nr XXIII/223104 w sprawie. okreslenia zasad i trybu udzielania pomocy w dozywianiu

uczniów szkol podstawowych i gimnazjum.
Uchwala Nr XXIII/223104 w zalqczeniu do protokotu.

Ad. 15.
Uwag nie zgioszono.
nada Viejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalg Nr XXIII/224104 w sprawie

pozbawienia drogi gminnej kategorii drogi publicznej.
Uchwala Nr XXIII/224 I 04

Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.
naaa H,lleisia w Jqdrzejowie jednogloÉnie pow-ziqla uchwalg Nr XXlll/225104 w sprawie

nabycia nieruchomoéci na wlasnoSÓ Gminy Jpdrzejów.
Uchwala Nr XXlIV225l04 w za\4czeniu do protokolu.

Ad.  17.
Uw'ag nie zgloszono
nada tr,tiejsla w- Jqdrzejowie jednogloénie powzipla uchwalg Nr XXIII/226104 w sprawie

nabycia nieruchomoéci na wlasnoéó Gminy Jpdrzejów.
Uchwala Nr XXIIV226|04 w zal4czeniu do protokolu.

Ad.  18.
Uwag nie zgloszono.
Rada nliejska w Jgdrzejowie jednogioínie powziqla uchwalq Nr XXlll/227104 w sprawie

przeznaazenia do sprzedaly w drodze przetargu publicznego nieruchomoSci komunalnej,

)abudorvanej, oznaczonej wrejestrach ewidencji gruntów obr 04 miasta Jgdrzejowa jako

dzialka nr 25711 .
Uchwala Nr XXIIII227l04 w zalqczeniu do protokofu.

Ad. 19.
Uwag nie zgloszono.
Rada H4iejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalq Nr XXIII/2ZB|}4 w sprawie

wyrazenia zgody na wydzierzawienie nieruchomoéci komunalnej na okres dluzszy ni2 trzy

lata.
Uchwala Nr XXIIV228|04 w zal4czeniu do protokolu.
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Ad .20 .
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,

i2wymaga doprecyzowania. W zwi4zku z
ze jest to nowa uchwala i okazalo siQ'

powyzszym burmistrz zglosil nastqpuj4ce

na odbiór odpadów-z podmiotem posiadajQcym wymagane

urnowy na odprowadzanie Scieków do zbtorczej sieci

autopoprawKi.
/ Rozdzial 2 $ 2 pkt 4 otrzymuje brzmienie:

,,Na ka2dego wlaSciciela nieruchomoSci na terenie ktorej powstajq odpady naklada sig

obowiazek.
- zawarcia umowy

zezwolenie oÍaz
kanalizacyjnej,
udzielenia jednostce
umowy o usuwaniu
w niniejszej uchwale,

w-ywozowej informacji niezbgdnych dla ustalenia treSci

odpadów w sposób zgodny z wymogami okreélonymi

- prowadzenia segregacji swoich odpadÓw,
- usuwania i unieszkodliwiania odpadów roélinnych przezkompostowanie'
- usuw-ania odpadów wielkogabary'towych, gruzu z robót remontowo-

budowlanych, wraków samochodów i zlomu,
- przechowyr,vania przez okres 2 lat dokumentów stwierdzaj4cych regulowanie

naleznoici za wykonanie ww. usfug."

/ Rozdzial2 $ 5 pkt l l otrzymuje brzmienie:

,.11. Zabrania sig postgpowania z odpadami w sposób sprzeczny z obowi4zuj4cymi w tym

zakresie przepisami oraz zasadami okreilonymi w niniejszej uchwale."

/ Rozdzial3 $ 6 pkt 8 otrzymuje brzmienie:

..8. Wlaéciciel niéruchomoéci ma obowi4zek wyposazyó nieruchomoéó w pojemniki

á podanych nizej minimalnych pojemnoéciach i wywozió je nie rzadziei nt'2 raz

w miesi4cu."

/ Rozdzial 3 $ 6 pkt 12 otrzymuje brzmienie.

.,12. Selektywna rtió.ku odpadow powinna byó prowadzona z zachowaniem ogólnych

warunków usuwania odpadów okreSlonych w niniejszej uchwale. Szczególowe zasady

selektl"wnej zbiórki odpadów ustalone zostanq w umowie z firrnqwywozow4'"

. Rozdzial3 $ 7 pkt 1 otrzymuje brzmienie:

,,1. Odpady medyczne powstaj4ce w obiektach uzy'tecznoíci publicznej nale2y gromadziÓ

I o¿¿rlelnych pojemnikach spelniajqcych warunki okreélone rv { l6 niniejszej uchwaly."

'/ 
Rozdzial4 { 10 pkt I otrzymuje brzmienie:

..l. Stale odpady komunalne drobne musz4 byó usuwane z terenu nieruchomoSci

systematycrni. * terminach uzgodnionych z firmq wywozowQ z czQstotliwoéciq nie

rzadziej ni2 raz w miesi4cu."

/ Rozdzial4 $ l0 wykreSlió Pkt 5.

r Rozdzial6 \ 22 pkt 5 otrzymuje brzmienie:

,,1. Wlaéciciel psa ma obowi4zek okazania dowodu szczepienia otaz okazania dowodu

zaplacenia podatku od psa odpowi ed ni m sluzbom gminy I Str aL M iej sk a/. "

/2 Rozdzial3 $ 9 pkt 5 otrzymuje brzmienie.
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.. 5. Zabrania sip wprowadzania cieklych odpadów komunalnych do kanalizacii

deszczowej."

Uwag nie zgioszono
naau Vi"¡tka w Jgdrzejowie lprzy obecnosci 18 radnych/ jednogloénie powzigla uchwalg

l,lr XX1II/22glo4 w sprawie ustalenia szczególowych zasad ultzymanta czystosci iporzqdku

na terenie gminy Jgdrzejów.
Uchwala Nr XXIII/229104 w zal4czeniu do protokolu.

A d . 2 l .
Uwag nie zgioszono.
Rada Viejsla w Jgdrzejowie /przy obecnoéci 20 radnycU jednogloénie powziqla uchwalg

Nr XXIIT/230l04 w sprawie uchwalenia ..Planu gospodarki odpadami dla Gminy Jpdrzejów"

Uchwala Nr XXIIV230|04 w zal4czeniu do protokofu.

4d.22.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej odczytala projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na 2004 rok.
Radny Wojciech Bilewicz -w zwiqzku z podjgt4 uchwal4 w sprawie nadania nazwy

ulicy- zaproponowal" aby wpisaó od razu w miejsce ul. Nowoprojektowanej ulica Kacpra

Niemirskiego.
Burmistrz Leszek Kapcia poinfbrmowal. ze uzyskal informacje o stanie realizacji

inwestycji. Na dziei dzisiejszy sq ogloszone przetargi, które nie rnogq byó rozstrzygnigte

z powodu braku Srodków. To samo dotyczy kanalizacji ul. Parlyzantów, ul. Dojazd i to, co

praktycznie zrealizowaliémy, tII etap kanalizacji Piaski, gdzie nqnilsza oferta w przetargu

jest duzo wy1sza. niz zaplanowana w budzecie kwota. W zwi4zku z powylszYm Burmistrz

poprosit Raág -jezeli bgdzie taka wola- aby zmniej szyó jeszcze kwotq na realizacjq zadania

,,Wodoci4g Kopaniny - Rakóu' - Rakówek, aby moLna bylo zrealizowaó i rozstrzygn4c

przefargiiwiqzane zkanal\zacje¡ sanitarn4 ulicy Partyzantów i ul. Dojazd. To tez siq wi42e

r tot"¡ñy1¡i zadaniami, które bgdziemy mogli realizowaó, bo realizacja kanalizacji sanitarnej

ul. Partyzantów pozwoli nam na modernizacjqtej ulicy w przyszloici. jak równiezkanalizacja

ul. Dojazd pozwoli nam na wybudowanie chodnika" o ktory s4 interwencje z uwagi na

niemoZliwoéó przejÉcia od ul. Dojazd do ul. Armii Krajowej. Jest to kwota rzgdu 105 000

Realizacja tych inwestycji nie bqdzie przeszkadzala w uzyskaniu dofinansowania. Z chwilq

pozytyr,vnego zaopiniowania wniosku dostaniemy dofinansowanie równie2 na te inwestycje,

ó ktorycn mówiiem. Na pewno w przysz\ym roku bgdziemy mogli przeznaczyó wipksze

Sroclki na realizowanie zadania. W budzecie na kanalizacjg ul. Partyzantów mielismy 100

000; najnizsza oferta opiewa na kwotg 168 000. Je2eli wniosek zostanie zaopiniowany

pozytywnie i zawrzemy umowQ z wojewod4 bgdzie nas to kosztowalo % kosztów plus koszt

obsfugi; bgdzie taniej o okolo 70o/o. Na dzien dzisiejszy nie wiemy, czy zlo2ony przeznas

wniosek przejdzie tg Sciezkg. Z nieoficjalnych íródel wiem, ze II etap przeszedl pozytywnie

ijest jakó jeden z trzech najlepiej przygotowanych wniosków. Decyla bqdzie nale2ala do

z-arzqdu województwa, a na to my juz wplywu nie mamy. Nasz wniosek opiewa na kwotQ 37

ml z\. i obejmuje kompleks zadah. Burmistrz poprosil o zrozumienie i zglosil autopoprawkp

polegaj4c4 na:
- w $ 3 w pkt. 1 kwotg 200 000 zasfqpió kwot4 305 000 i zadania rozszerzyÓ

o kanalizacjg sanitarn4 ul. Partyzantów, ul. Dojazd i Piaski III etap.



t 2

Radny Pawel Smor4g powiedzial, 2e ka2dy radny jest w tym momencie zaskoczony,

poniewaz dodatkowo kwota 100 000 zl.. zostala zdlpfa z inwestycji. Potrzeby s4 duze

iwskazana jest rozwaga. Radny Smor4g zaproponowal krótka przerwQ, aby radni mogli

porozmawiaó na ten temat
Burmistrz Leszek Kapcia przeprosii radnych za zaskoczenie i wyjaénil, 2e sprawa

wynikla dziS rano i nie mial mo2liwosci poinformowaÓ wczeéniej.

PrzewodniczqcaRady miejskiej oglosila przerwp trwajqce od godziny 1325 do godziny 1345.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal" 2e do Urzgdu Marszalkowskiego zostal

zlo2ony wniosek. Koszt ponoszony przez gming w wysokosci 25 oA jest dofinansowyw-anY

ww-ysokoéci (max) 75 oA. Do tego dojdakoszty obslugi. Nie wiemy jak4 decyzjq podejmie

zarzqd; moze obnizyó wysokoSó dofinansowania w zaleínoíci od iloíci wniosków

i wysokoéci kwot na które opiewaj4. Dlatego bardzo wa2nejest to, co robimy. Staramy sig na

bieZ4co uaktualniaó, informowaó, uzupelniaó, aby wniosek zostal zakwalifikowany do

realizacji z Funduszu Spójnoéci. Wniosek obejmuje caloéó gospodarki wodno-Sciekowej

ikompleksowo zalatwia sprawQ na terenie Miasta i gminy Jgdrzejów. Je2eli zostanie

podpisana umowa z wojewod4 nie ma zagrolenia dla realizacji inwestycii, z którei tetaz

zabieramy irodki. Burmistrz poprosil o wyrozumialoéó i przeglosowanie uchwaly wraz

z autopoprawkami.

Przewodniczqca Rady miejskiej poddala pod glosowanie projekt uchrvaly w sprawie

zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2004 rok, wraz z autopoprawkami zgloszonymi przez

Burmistrza Leszka Kapciq.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp Nr XXlll/231104 w sprawie ztnian

w budzecie miasta i gminy na 2004 rok nastgpuj4c4 iloSci4 glosów:
-  1 9

Przeciw - 0
Wstrzymato sig - 2

Uchwala Nr XXIII/231104 w zal4czeniu do protokofu.

Radny Andrzej Hatny powiedzial, i2 wstrzymal sig od glosu, poniewaz nie wiedztal. za

czym glosuje. Radny Hatny uwa2a, ze dobrze byloby trzymaó sig zasady cz5fr.ania uchwaiy

przed glosowaniem.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej przypomniatra,2e czytala uchwalg i wniosia do r-rchwaty

autopoprawkg dotyczqc4 ul. Partyzantów, ul. Dojazd i Piasków.
Burmistrz Leszek Kapcia podzigkowal za podjgcie uchwaly i powiedzial. ze przyspieszy

to realizacjq inwestvcj i
Radna Janina Szreniawa w imieniu radnych z okrggu nr 1 podzigkowala burmistrzowi za

znalezienie pienigdzy na ul. Krasiiskiego.

Ad .23 .
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze w budzecie trzeba zabezpieczyé 250 000 zt.

Jezeli wniosek w ramach konsorcjum zostanie zaakceptow-any przez Urzqd Marszalkowski
i umowa podpisana, musimy miec zabezpieczone w budzecie Srodki. Wysokoéó poniesionych

kosztów wyniesie minimum % . Wszystko zalezy od tego, jak zostanie to ocenione i jak

zakwalifrkowane. To, 2e przyst4piliimy wynika z koniecznoici zorganizowania do konca
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2005 roku elektronicznego obiegu dokumentów, mozliwoSci wgl4du do przebiegu

okre$lonych spraw drog4 internetow4 mozliwoéci porozumienia sig z urzqdami drog4

internetow4 zainstalowania infomatu, automatycznego wprowadzania informacji do

opublikowania w BIP. To wszystko gwarantuje nam ten projekt. Na terenie miasta

pówstalaby sieó radiowa gwarantuj4ca szerokopasmowy dostgp do Internetu oraz mozliwoéó

pobudzenia gospodarczego. W przyszloSci bgdzie mo2na wykorzystaó Swiatlowody.

Burmistrz poprosil o przeglosowanie uchwaly z uwagi na to, ze do 15 wrzeinia musi byÓ

zlo2ony wniosek do Urzgdu Marszalkowskiego. We wniosku muszq byó uchwaly wszystkich

samorz4dów, 2e posiadaj4 Srodki na pokrycie wlasnych potrzeb" zgloszonych w ramach tego

projektu.
Rady Krzysztof Swietlik zapytal. czy mamy zagwarantowane Srodki w budzecie na ten cel

i co sig stanie jeéli nie wejdziemy do programu.
Burmistrz Kapcia odpowiedzial" zejeSli wniosek nie przejdzie to projekt upada. Wówczas

zobowiqzania, potrzeby i w'ymogi bgdzie frzeba realizowaó w inny sposÓb.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogtosnie powzigla uchwalg Nr XXIII/232104 w sprawie
przyjpcia do realizacji Projektu e - éwigtokrzyskie - elektroniczny Urzqd.

Uchwala Nr XXIIIi232|04 w zal.qczeniu do protokotu.

Ad.24.
Radny Jan Zigbinski zapyal" czy ograniczenie dzialalnoíct ZOZ nie spowoduje

ograniczenia udzielanych éwiadczenw tym zakresie. Radny poprosil równiez o wyjaSnienie

zapisu w $ 2 projektu uchwaly Rady Powiatu: czemu ma sluzyó zwrot ,.bez istotnego"?
Rady Stanislaw Baraúski zapytal, czy w szpitalu zostaly juz jakieé oddzialy

sprla /atyzow-ane lub rozwiqzane. Jezeli zostaly i wtedy nikt nas nie pvtal, to dlaczego teraz
jesteémy p1'tani?

Dyrektor Zespolu Opieki Zdrowotnej w Jpdrzejowie Pan Stanislaw Stelmasiúski

odpowiedzial,2e radny Zipbiúski sam sobie odpowiedzial na pytanie mówiEc, 2eprzekazanie

ustug medycznych nie zostanie ograniczone, bo zapisano ,,bez istotnego ograniczenia

dzialalnoSci". Jest to czysty zapis z art 35 ustawy o zoz.Trzeba sig zdecydowaó: albo zespól

bgdzie istnial, albo nie bgdzie istnial. Jeleli te oddzialy przyniosly w ubieglym roku 640 000

zl strat. a w biez4cym roku 460 000 zl strat" to ktos to musi sfinansowaó. Jeéli nie dojdzie do

prywalyzaili, to tg stratQ trzeba pokryó - mówiqc o iloici kobiet w powiecie - do kazdej

kobiety dolozyó 10 zl. Ktoé musi to sfinansowaó. Nie zrobi tego ZOZ ani Powiat, bo to jest

Szpital Powiatowy a nie szpital powiatu. I tak finansujemy Panstwo Polskie: w tym roku

w wysokoÉci 3 200 000 nadwykonania bpd4 w tej wysokoSci. a nikt za to nie placi, bo

kontrakl jest kontraktem. W 1989 roku skomercjonalizowano w Polsce sluzbq zdrowia

i puszczono na szerokie wody jak kazdy inny zaklad. My stawiamy sprawQ tak: zlikwidujemy

poprzez prywatyzacjg. Inaczej mówi4c w drodze przetargu zostanie wyloniony niepubliczny
zaklad opieki zdrowotnej, który w Polsce nie mo2e dzialaó inaczej niz publiczny zaklad

opieki zdrowotnej. W Polsce na dzieh dzisiejszy ochrona zdrowiajest bezplatna i nie ma

znaczenia czy bgdziemy to robió my. czy zaklad niepubliczny, bo nie ma prawa zmniejszyÓ

ani czasow-o ani w przekroju udzielanych iwiadczeú. zarówno specyfikacja przetargu jak

i umowa bpdzie o tym mówió. Najistotniejsze jest, 2e te wszystkie straty wynikaj4 przede

wszystkim z wysokiego zatrudnienia i z braku pacjentów na lózkach. W ubieglym roku

ginekologia i poloznictwo mialo oblozenie 50 Y", w tym roku jest 7l%. Na noworodkach

oblozenie iózek bylo w ubieglym roku 29 o/o,w tym roku 34%. W 1995 roku rodzilo siQ

rocznie w szpitalu jgdrzejowskim ponad 1000 dzieci - teraz niecale 500. Wynika fo z ni|u

demografrcznego, z biedy oÍaz z faktu, 2e okolo 35 % kobiet rodzi poza tym szpitalem. W tej
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sl,tuacji nie ma mowy, aby utrzymaó te oddzia\y. ZOZ nie staÓ na nowoczesny sprzQt.

Liczymy na to, Ze ten, kto welmie te oddzialy w swoje rgce wkladaj4c w to swoje pieni4dze

inaczel bgdzie podchodzió zarówno do pacjentów jak i do wyposazenia. Po to jest podjqta

decy.ja przez dyrektora szpit ala przy sugestii Rady Powiatu i Rady Spolecznej ZOZ, 2e

,drieii sig bonifikaty 50 oA dla zespolu pracowniczego. Ponadto przeprowadziliSmy rozmowy

i konsultacje z pracownikami. Zespól lekarzy tego szpitala wyra2a chgÓ wzigcia tego

oddzialu. Od i999 roku szpital nie zakupil zadnego sprzptu z wlasnych srodków; drobny

sprzQt podarowala Wielka Orkiestra Swiqtecznej Pomocy. Powiatu na to nie staÓ. W ustawie

rtbo*i4runo powiaty do prow'adzenia opieki na szczeblu powiatowym nie wyposazaj4c

w érodki. Prakiycznie powiat nie moze daó pienigdzy na nic. Kiedy wystqpilem o porqczenie

kredytu na zalegloici dotycz4ce lat 2OO2 - 2OO3 , Rada Powiatu podjqla odpowiedni4

uchwalg, a p1O uchyli la stwierdzaj4c,2eZOZ to samodzielna jednostka ipowiat nie moze

dawaó porgczeñ. Liczymy na to, ze sy'tuacja sip nie pogorszy tylko poprawi. Poza tym w tym

roku tego nie zrobimy, bo dalibyÉmy zerow4 cesjg kontraktów, które s4 juz wykonane. Wobec

powyzszego nawet jak Rada Powiatu podejmie stosown4 uchwalg, to i tak w ciqgu 3 miesipcy

nie mozna sprawy ruszyó. Kw-estia dotyczy zapisu w umowie nie pozwalaj4cego nowemu

wlaÉcicielowi ograniczyó takresr,r, godzin, asortymentu éwiadczonych uslug. Uslugi ma sip

rozszerzae. a mohnato robió, jezeli bgdzie sprzQt. Medycyna poszla tak do przodu w zakresie

technologii i sztuki lekarskiej, zeto nie s4lata 50-te,60-te, 2ewystarczyl lekarzowi stetoskop.

Radny Baraúski powiedzial. z" by+u prywatyzacja i nie pyaliémy. Tak, byla prywat5tzacja

laboratorium. Kiedy Laboratorium bylo nasze kosztorvalo nas miesigcznie 73 000 zI

miesigcznie Kiedy wydz\eraawiliSmy kosztuje nas Srednio 35 000 i w ci4gu 2 miesigcy

wla$ciciel, który wygral przeLarg wprowadzil w 100 7o nowy sprzet. Wziqla to duza firma,

która ma laboratoria ni. fytto w Jgdrzejowie. W dniu jutrzejszym zostan4 ogloszone wyniki

przetargu na prywatyzacjg poradni specjalistycznei. Zarówno w przypadku laboratorium iak

i sp"c.¡aiistyki - nie wynika z ustawy o zoz. Letrzebauzyskaó opinig samorz4dów grnin. Zapis

doiycry oádriuló*- szpitali, dlatego te2 Zarzqd Powiatu w-ystqpil z proSb4 o opinig, nie

mowi4c, czy ma byó poz¡ywna, czy negatywna. To zale2y od woli Rady Nie ma co tego

trzymió, bo pójdzie wszystko. Nie chcg sig bawió w politykq, ale jezeli czytacie Paistwo

prógro- Plátformy Obywatelskiej, to tam 1ru'yralnie sip powiada, ze pójdzie siQ

w p-rywatyzacjg szpitali. Zostan4 duze szpitale o szerokim profilu éwiadczonych uslug

prtli.tny"h. Inne szpitale zostanq pow"oli prywatyzowane. To nie jest novrrm w kraju -

w wielu szpitalach prblicrny.h dzialaj4niepubliczne oddzialy. O to, co jest czyj4S wiasnoSci4

inaczej sip dba. Gdybym mógl do 50 o% ograniczyó koszty osobowe, to nie robilibySmy takich

ruchów. Gdybyémy dostali kontrakt 1,5 ml wigkszy, to by zabezpieczylo. ale nie

wykonalibyémy go. Dlaczego nie idzierny w kierunku prywafyzacji oddziaiu w-ewnQtrznego?

Tén oddzial wykonuje prawie 40 % kontraktu szpitala, ma 34,7 % ogólnych kosztow

osobowych, prawie 500 000 zysku. Zarówno dyrektorowi szpitala, jak i StaroScie oraz Radzie

Powiatu nie zale2y na zyskach szpitala; rzecz w tym, aby poprawió jakoSó éwiadczonych

uslug, kupowaó sprzQt itd. Pokrywanie strat nie pozwala na kupowanie nowego sprzptu. Nie

ma mozliwoici fizycznych, aby zwolnió pracownika, bo pójdzie do s4du pracy i wygra

Mozna to zrobió jedynie poprzez restrukturyzacjg.IJstawa 203 kosztuje nas 4 ml - tyle, co

kontrakf jgdrzejowskiego oSrodka zdrowia. Dzigki temu, ze paústwo z beztrosk4 podjqlo

ustawg 203, w tym roku zaplacrlem 145 000 kosztów komorniczych i 255 000 odsetek - nie

mów-i4c o kapitale. Gdyby wladza centralna dala te pieniqdze, fo za 400 000 móglbym w tym

roku kupió sprzgt. W programie naprawy finansów publicznych zalozono, 2e szpital ma sip

zbilansowaó w 2006 roku. MyÉl4c o utrzymaniu tego szpitala chcemy to sprywatyzowaó. Ten

krok nie jest nieodwracalny. Jezeli sltuacja w sluzbie zdrowia sig poprawi, to mamir

mozliwoSó przejqcia w struktury szpitala, ale musimy przetrwaó okres, w którym bpd4

ogromne klopoty. Na oddziale noworodkowym jest 8 poloznych zajmuj4cych sig l-2-3
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no\.vorodkami. Sq okreslone normy zatrudnienia w jednostkach publicznych;jest to pilnowane

przez szereg inst¡ucji. Dlatego trzeba szukaó kaZdej drogi, która by pozwolila na poprawe

jako$ci Swiadczonych uslug i odci4zyla szpital od wysokich kosztów.

Radny Adam Wój¿ik zaproponowal, aby w projekcie uchwaly w miejsce kropek

wpisaóÍ-Xri;Xit3iüT"0, 
Etzbieta wisniewska powiedz\ata, Le poinrormuje, w jaki

sposób Rada bgdzie glosowaó.
Wiceprzewodniczqcy rady lózef Kpdra zap5fr.al. co sip robi w kierunku zwigkszenia

liczby nowoiodków na oddziale. dlaczego kobiety uciekaj4 do Wloszczowy, Konskich, Kielc.

To samo z siebie nie wyszlo.
Dyrektor Stelmasiúski odpowiedzial. Ze mala hczba noworodków wynika z ujemnego

przyrostu naturalnego. Ponadto kobiety wolq rodzió gdzie indziej ze wzglpdu na sprzQt

i *yposarenie. Przygotowanie kadry medycznej w jpdrzejowskim szpitalu jest jedno

.nujl"pt ych w województwie -78% kaclry ma II stopieó specjal izacj i .  ChoóbySmy miel i

p.otesó.ó*, to jeéli nie bpdzie odpowiedniego sprzgtu - có2 mo|na zrobió. Kobieta, która

idzie rodzió chce wiedzieó, ze okreélony sprzgt jest i w razie czego z dzieckiem nie ma

problemu. U nas mamy to, co mamy i dlatego jest taka sytuacja
Kierownik ZWiK zapy,tal, czy przeksztalcenie zakladu spowoduje, 2e ZOZ bpdzie placii

na biezqco za écieki. Zaáluzenie wynosi 99 871 zl za 16 miesiqcy. Dzié byt przyjqty wniosek

mówi4cy, 2e mam przyst4pió do windykacji dlugów. ZOZ do drugi po ZBM, najwigkszy

dluznik ZWiK.
Kierownik ZBM Pan Jach uwaZa, ze jeSli chodzi o liczbp noworodkow na oddziale'

to dwie sprawy s4 najwazniejsze: opinia o szpitalu i kasa. Jeéli chodzi o dtug wobec ZWiK,

to zostanie zaplacony, jesli kierownik Lato zbierze pieni4dze od lokatorów - zaleglosci

wynosz4 3ó0 000 zl

Przewodniczqca Rady Miejskiej zapyfala" kto jest za pozytyw-nym podjqciem Lrchwaly.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalp Nr XXIII/233104 w sprawie

zaopiniowania projektu Rady Powiatu Jgdrzejowskiego w sprawie ograniczenia udzielanych

swiadczeú zdrowotnych przez Zespól Opieki Zdrow-otnej w Jpdrzejowie

Uchwala Nr XXIII/233104 w zalqczeniu do protokotu.

Radny Pawel Smor4g powiedzial, ze dyrektor Stelmasiñski nie odpowiedzial na pytanie

kierownika ZWiK.
Dyrektor Stelmasiúski odpowiedzial" Ze ta sprawa nie jest tematem dzisiejszej sesji.

Na pismo, które zlo2yl kierownik Lato odpowie w stosownym czasie.

Ad .25 .
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil: zadanta i potrzeby, jakie s4 w poszczególnych

gminach. a nie s4 ujgte w zintegrowanym programie operacyjnym chcielibySmy. aby bylv

wspótfinansowane ze Srodków unijnych. W zwi4zku z fym, 2e ka2da z Iych gmin posiada

mniejsze zadania, a fundusze spójnoSci, które bqdq wchodzily w latach 2006 - 20ll mogq

byó rozpatrywane, jezeli wnioski bgdq opiewaly na kwotg powyzej 10 ml E, nast4pila

konieczno$ó porozumienia sig z s4siadami, aby zlo2yó wspólny projekt. Bgdzie mozliwosó

dofinansowania do 85 %. Jestesmy po wstppnych rozmowach. Ka2da z tych gmin posiada

zadania. które chcemy wspólnie zrealizowac w latach 2006 2011 Da Urzpdu

Marszalkowskiego chcemy to zlo2yó jako wspólny projekt. Podjpcie uchwaly jest o tyle
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wazne. ze do konca wrzeSnia musimv z\o|yÓ wstgpny projekt, aby mogl byó zarejestrowany

i rozpatrywany jak najwczeiniej.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 20 radnych/ jednogloSnie powzigla uchwaig

Nr XXIII/234104 o wspóldziataniu z gminami Sqdziszów, Wodzislaw i Slupia Jgdrzejowska

w sprawie realizacji wspólnych inwestycji Komunalnych wspólfinansowanych z Funduszu

,,Spójnoéci".
Uchr.vala Nr XXIIV234104 w zalqczeniu do protokolu.

A d . 2 6 .
Rctt,lna llario Baraúska p.v-fa jakie st1oszczgtlno,k:i v butlzet:ie t'.vnikajqce z polqczenia,VA-¿¡l| Potlstax'cnrc.i nr I

i (iinmazium nr 2 v Zes1rii Szl¡t'¡|.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze odpowiedziudzieli na piimie.

Ilaclna,\Iaria Baratiska p1,ta, lakg.jest prz.v-cz-vna opt)inieniotr pracach przt'budotrie htti.sk prz.v'/espole Szkól'

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e spowodowane jest to brakiem

podwykonawcy na roboty ziemne. Podwykonawca, który sig zadeklarow al - zrezygnowal.

Ñast4pila koniecznosó wylonienia kolejnego podwykonawcy i podpisania kolejnych umów

, podi.ryLonawc4 który by realizowal zadania zgodnie z wy,qranym przetargiem

W zaistnialej sytuacji nár"u iola byla Zadna; nawet nie mieliSmy wplywu na to, kto bpdzie

podwykonawc4. vysrg, 2e podwykonawca wyloniony pfzez wykonawca jest na tyle

powa2ny, ze bgdzie w stanie to zrobió.

Rarln.t' Pott,el Sntnrqq p.vta, kietlv zt>sÍanie rozpoczQta budot'a chodnika w Skrottiorie.

Burmistrz Lesrek' Kapcia wyjaénil, 2e na to pytanie nie jest w stanie dziS

odpowiedzieó. Toczq siQ rozmowy w tej sprawie; kwestia wrq2e sip z prawem do

dyspono*ania gruntem. OkreSlimy, czy chodnik musi mieó 2 m szerokosci na calej dlugoSci.

czy-^ mo2e byó wgzszy, co pozwoliloby na wybudowanie go bez koniecznoSci burzenia

ogrodzen.

Radna .Jonina Szreniotro prz¡'pottutiola. ze pro,sila o leclncl lampq na ul. Jasionka i prtin.fttrtnott'ala' ze dostala

otlpotrietl2. iz nie hqtlzie siq ustatriaó lantp p<td p1w,atfi' tlttm. Ilacl¡'ta ult'aza, ze kazd.t' mo prau'o mieó lictlo

.¡'i e h i e t t.sr i e I I e t t ia.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e zostal ogloszony przetarg na ul.

Dmowskiego; zobaczymy jak zostanie rozstrzygnigty i jakimi irodkami bpdziemy

dyspono*Jó Nie chcialbym obci4zaó budzetu dodatkowymi inwestycjami. JeSli okaze siQ, ze

UéAtiemy mogli zrealizowaó pojedyncze punkty - na pewno je zrealizujemy.

Iiadttct Janino ,\zreniat¡'a prosi o t.t'c:iqcie drzetra r'('orita.sie. Trzeba to zntbic naÍ.tLhntiasl abv'nikt¡n¡u nie

.stola siq krzyv'da.

Burmistrz Leszek Kapcia w-yjasnil, ze jest tam ktos gospodarzem i odpowiada za to,

leZeli drzewo zagra4abezpiáczeírstwu ludzi. Je2eli mu potrzebna zgoda na wycigcie, niech

wyst4pi o wyrazenie zgody. MySlg, 2e za pozyskanie tego drewna znqdzie sip ktoS, kto

zieali)uje .*1. J.Z"li dizewo znajduje sig na terenie nalezqcym do gminy' podejmiemy

odpowiednie dzialania

Rttdny' ..ldanr Il'ólcik v,ni¿skuje, ab.y'nyrócié siq tlo zarzqclc.v kotejki \r(lskol()ro\tei t sprctv'ie upttr:qtlkotartitt

t¡tl<:inl¡a tlo hutlow.t,obtotlnic.v'.'l'or.r, na l.y:m odcink¿t stlzaroltliQIe i za.ítt¡iecotte-

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial. 2e kolej w4skotorowa realizuJe potrzeby

przewozowe na innym odcinku i nie ma tutaj ludzi, którzy mogliby siQ tym zaiqc Zrobimy

wszystko, aby ten teren uporz4dkowac
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Roclno,lanina Szreniotyo poiuf'orntovala, ze ntie.szkanc.v nr.'racajqsiq z p.v-tattient, cllaczego czas u'.v'pctvied:i rra

.s e sj i m a.1 q o gr a n i cz ot.r- d t ¡ trz e ch tt t i tt u f .
przewodniczgca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska wyjaénila, 2e zgodnie z $ 29 ust.

6 Statutu Gminy Jpdrzejów ,,Czas wystApienia osób nie bpdqcych rad¡ymi nie moze

przekraazaó 3 minut;'. Zmiana tego zapisu moze nastepiÓ w drodze uchwaly. Inicjatylvq

uchwalodawczE majqburmistrz, przew-odnicz1cy rady i komisje rady.

Kierownik Leslaw Jezewski zobowiqzal sig do pisemnego udzielenia odpowiedzi na

interpelacje dotycz4ce targowicy i placu przy ul. 3-Maja

Ad.27.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska poinformowala w imieniu

organizatorów, ze ze wzglgdu na uroczystoéci odpustowe w Klasztorze Cystersów'

plano*any na 28 sierpnia koncert w. ramach X Mipdzynarodowg;o Festiwalu Muzyki

brguno*é¡ i Kameralnej odbgdzie sig w dniu 4 wrze1nia o godzinie 19'"

Burmistrz Leszek Kapcia zaprosil na festyn rodzinny w sobotg od godz. 1600 na placu

przy ul. B. Chrobrego. Burmistrz poinformowal równiez, 2e zostal rozstrzygniQty przetarg na

dzier1awp terenu, nu ktory znajduje sip amfiteatr. Oferta na dzierlawp opiewa na 7 000.

wygrala firma ,,WAFELEK" z Czpstochowy. Firma ta przyst4pi do realizacji celów

oú."Stony.h w przetargu. Burmislrz wyrazll nadziejg, 2e nareszcie ten plac w centrum miasta

bqdzie inaczej wygl4áal. Burmistrz Kapcia poinformowal równiez, 2e dzt| odbyto siQ

nidt*ycrajne-rgroáadzenie wspólników .,Euroubojni" i poprosil wice burmistrza Nowaka,

który byl tam obecny, o krótkie sprawozdanie.
Burmistrz Sianislaw Nowak poinformowal. Ze nadzwyczalle walne zebranie odbyto

sie, poniewaz zaszla koniecznoÉó podjpcie uchwaly w sprawie tzw doplat zwrotnych

*rauysokoéci 3 000 zI do ka2dego udzialu. lnw-estycja pocz4tkowo miala kosztowaó mniej,

ostatnio koszt inwestycji liczoñy jest na ponad 32 ml zl. Dotychczas inwestycja bi'la

frnansowana z funduszy wlasnycñ I rcru. zachodzi koniecznoéó wzigcia kredytu. Aby wzi4ó

kredyt, trzeba posiadaó kapital wlasny. Stqd koniecznoéó podjpcie uchwaly. Grupa Duda

prrej-1nuje na siábie obowi4iek sptat i gwarantuje to swoim wkladem. Nikt z udzialowców nie

üe¿tie )obowiqzany do splacenia zadnych kwot. W ten sposób iloéó kapitafflv" pomnozona

pizez3 000 da ponád I 1 ml zl. Nie jest potrzebna a2 tak du2a suma, ale taka uchwala zostala

podgta .,na wyrost", aby nie powtarzaó tego w przyszloéci. W chwili obecnej kapitalu

*'turn.go potrieba 6,5 mi. Wzróst kosztów spowodowany jest mipdzy innymi rozszerzeniem

takresu- inrv-estycji, wybudowania podoczlszczalni Scieków, która ma gw'arantowaÓ dobr4

jakoÉó tychze 
- 

sciekéw. Bgdzie tez mozliwoéó aby w przyszloSci podoczyszczalnie

przeksztalció na oczyszczalnig, aby nie bylo koniecznoSci korzystania z oczyszczalni

miejskiej
Kierownik ZW|K Pan Lato

chce w przyszloÉci zamienió j4 w
miejskiej

Burmistrz Nowak potwierdzil i dodal, ze bylo to powiedziane perspektywicznie' bez

okreslania czasu.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska uwa2a, ze te sprawy nalezy

zabezpieczyó w umowie. bo modernizacj a aczyszczalni écieków bqdzie gming drogo

kosztowala.
Radny Krzyszrof Swietlik pou,iedzial, 2e dziwi sig, bo planuje sig potqzn4 inwestycjp

pod k4tem Euroubojni, a Eurouboj n\a feraz tylem sig odwraca. Coi tu jest nie tak

zap5rt.at. czy Euroubojnia buduj qc teraz podoczyszczalnip

wlasna oczvszczalnie i uniezalelniÓ sig od oczyszczalnt
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Radna Janina Szreniawa _zwracilqc siQ do Burmistrza- zapt4ala, dlaczego

w poprzedniej kadencji bylo 28 radnych i 27 spozaRady, aterazburmistrz zatrudnia do Biura

,uáy ¡"tt te jedn4 osobp. Czy np. do Inwestycji nie potrzeba stazystow.

Burmistrz Leszek (apcia odpowiedzial, 2e organizuj4c sfaze pracorvnicze daje

mlodym osobom mozliw-osó 
'zapoznania 

sig z prac4 Urzqdu w szerokim spektrum' Jeéli

Nacrllnik Inwestycji zglosi taklpotrzebp, sta2ysia bpdzie pracowal u niego. To nie jest tak,

ze ta Pani jest p.rypirinu nu st;le do Biura Rady. Bqdzie taka potrzeba, to moze korzystaó

z jej pomoó y kazdyiydzialUrzgdu Miejskiego roordy.nyje to Pani Sekretarz ijezeli ktoé sig

,gfóil to nie bgdzie problemu. Przy obsludze komisji jednak trochp protokolowania jest'

JezeliPani Przew-odniózqca powie, ze nie ma potrzeby, aby stazysta byl w Biurze Rady, mo2e

tan staz odbyó w innym wydziale Urzgdu.
przewodniczqca Rady Miejskiej poinfbrmowala, 2e przed okresem urlopowym sama

zabiegalao to, aby w Biurze-rady byt stazysta ze wzglgdu na to, 2e pracownik Biura Rady nie

mógl wzi4ó urlopu, bo zaistniálaby sytuacja taka, jak w ubieglym roku' 2e Biuro Rady

mogloby byó w jakichs godzinach zamknigte.- 
Radny Adam Wá1cit - na kanwie tej trochp 2enuj4cej dyskusji - powiedzial,2e nte

byloby tej dyskusji, gdyby Pani Janina Szreniawa swego czasu oltzymala ten gabinet, o który

zabiegala i o którym pisala Prasa.
pan Józef Bryla w imieniu LPR wnioskuje" Leby na nastqpnej Radzie rozwa2yÓ

zagadnienie. by w dni urzgdowo wolne, niedziele i Swigta byly zamknigte u'szystkie sklepy,

kt6re zatrudniája przynajmniej jedn4 osobg. Uzasadnienie: rvarunki higieniczne n'ymagaj4

odpoczynku. Na zachodite. ná ktory- sip wzorujemy, nie ma pracy w Swipta' Pan Bryla byl

éwiadkiem jak w Tel-Awiwie w szabat A¡ab dostal mandat zato,2e otworzyl sklep.

A d . 2 8 .
przew-odnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 1505 zamkngla obrady I czqsci XXIII sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

czqSÓ u.

Rada Miejska w Jgdrzejowie odwiedzila nastgpujqce placówki oiwiatowe:

/ Gimnazjum nr I w Jgdrzejowie,
'. 

Zespól Placówek Oéwiatowych w Potoku Wielkim.

/ Szkola Podstawowa w-Wqgleúcu.

Gimnazjum nr I w JPdrzejowie
dyrektor Brzeziiski poinformowal, 2e poza czpéciq dachu remonty zostaly

zakonczone. Srodki na remonty pochodzily czpsciowo z budzetu gminy a czgÚciowo zostaly

w-ypracowane przez Radg Rodziców
Wvkonano nastgpuj4ce Prace:

- wyremontowano czgÉó dachu,
- wyrnalowano korytarz i klatki schodowe,
- wyrnalowano drzwi w sali gimnastycznej i polakierowano parkiet,
- w kuchni przebudowano trzon kuchenny i wymieniono blachy kuchenne.

prace tr-waj4 od zakoúczenia roku szkolnego i potrwaj4 do najblizszej soboty Od strony

technicznej budynek jest przygotowany do rozpoczgcia nowego roku szkolnego. Boiska

i teren wokói obiektu przygotowany, trawa wykoszona. CaloÚó wygl4da estetycznie'
przewodnicraiu tiuOy zapytala, czy remont dachu to dzialanie doralne, czy docelowe.
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Dyrektor Brzeziúski odpowiedzial" 2e docelowe. Pozostala czQéó dachu równiez

wymaga remontu i trzeba bqdzie sukcesywnie go robió. Najwiqkszym problemem sQ okna:

konieczna jest wymiana na nowe.

Zespól Placówek Oswiatowych w Potoku Wielkim

Dyrektor Bieniek poinformowal, Ze przy udz\ale irodków z Funduszu Akty'vizacji

Obszarów Wiejskich zost;ly wymienione okna we wszystkich klasach i koryarzach - razem

52.Dzigki pieni4dzom od sponsorów, rodziców-i Érodkom wlasnym zostaLa wyremontow-ana

lazienki nu piltrze. Z pru. zostalo do zrobienia: malowanie koryrarza na pigtrze

(przygotowuny do malowania) i pomalowanie kilku drzwi. Pracownia komputerowa zostala

przeniesion a z parlteru na piqiro,-dzigki szkoleniom rolników udalo sig z funduszy Agencji

h.estrukturyzacji Rolnictwa zakupiÓ komputery. Sala komputerowa jest przygotowana do

zaloienia alarmu. Teren wokól szkoly jest uprz4tnigty i estetyczny Ponadto zostala

nawi ezi ona ztemia pod budowp boi sk sportowych'

Szkola Podstawowa w WPgleúcu
Dyrektor Olszewskipoinformow ala. 2e w szkole uczy sig 36 dziect w klasach 0-lll '

Czqéó pómieszczei wynajqia jest na potrzeby Szkoly Specjalnej' dziqki czemu koszty

utriymania buclynku ,q niitr.. W jednej klasie zostaly wymienione okna oraz wymalowano

gOrny koryfarz. Wyremontowano równiéz jedn4lazienkq (l4cznie z glazur4 i kabinami) Sala

[rr.árrtoia zostala odnowiona przez tadp Rodziców. W szkole jest estet¡'cznie' kolorowo'

iest drro kwiatów. Teren wokol szkoly zadbany, trawa wykoszona.

przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie l7o0 zamkngla obrady II cz*Sci XXIII sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejow-ie.

Protokolowala
' , 1  . ,  t

Teresá Borowska Przewodniczqca RadY Miejskiej
w Jgdrzejowie

mgr Elzbieta WiSniewska


